

SMS ALERTS ENROLMENT FORM

手機短訊服務登記申請表

To 致 : ICICI Bank Limited ("the Bank")

Customer Details 客戶資料

Customer Name 客戶名稱	
HKID/Passport/Others 香港身份證/護照/其他	
Customer ID 客戶編號	

Customer ID No. :

客戶編號 :

Hong Kong Branch (8990) 香港分行

Connaught Road Central Branch (8991) 干諾道中分行

FOR BANK USE ONLY 銀行專用

I hereby request the Bank to activate the SMS Alerts as below instruction(s) :

本人現要求貴行跟據以下指示啟用手機短訊服務 :

<input type="checkbox"/>	All Credit / Debit Transactions Alert with amount equal or above HKD _____ 所有收賬/扣賬交易等於或多於 港元 _____ (applicable for HKD Current Account Number 適用於港元往來戶口號碼 _____)
<input type="checkbox"/>	All Credit / Debit Transactions Alert with amount equal or above USD _____ 所有收賬/扣賬交易等於或多於 美元 _____ (applicable for USD Current Account Number 適用於美元往來戶口號碼 _____)
<input type="checkbox"/>	All Credit / Debit Transactions Alert with amount equal or above RMB _____ 所有收賬/扣賬交易等於或多於 人民幣 _____ (applicable for USD Current Account Number 適用於美元往來戶口號碼 _____)

Declaration 客戶聲明

- I authorize the bank to recover all charges related to the SMS alerts service as determined by the bank from time-to-time. I understand the present charges are **HKD 20 / USD 2.50 / RMB 20 per month.***
本人授權貴行收取由貴行不時決定與手機短訊服務相關的所有費用。本人明白現時收費為每月 **HKD 20 / USD 2.50 / RMB 20**。
- I understand that this service is only available for Hong Kong mobile numbers.*
本人明白此項服務只適用於香港流動電話號碼。
- I agree that the SMS alerts will only be sent to my registered mobile number with the Bank.*
本人同意手機短訊只發送至本人已登記在貴行的流動電話號碼。
- I shall advise the Bank immediately in case of any change in my mobile number.*
如本人的流動電話號碼有所更改，本人將會立即通知貴行。
- I agree to provide any further information required and demanded by the Bank, from time-to-time, for providing the SMS alerts service.*
本人同意不時為貴行提供與手機短訊服務相關所須及要求的資料。
- I agree to be bound by the terms and conditions for the SMS alerts service as contained in the Terms and Conditions (as amended from time to time) on www.icicibank.hk.*
本人同意接受刊於www.icicibank.hk(不時修訂)的手機短訊服務條款細則所約束。
- I understand that SMS alerts service is only available for active primary current account holders.*
本人明白手機短訊服務只適用於現時往來戶口的主要持有人

Customer Signature 客戶簽署

Date 日期

FOR BANK USE ONLY 銀行專用

Checked and Verified By RM/Bank Official	To be filled by Operations team
Name : _____	Document Scrutinizer
Employee ID : _____	Name : _____ Date : _____
Sign : _____ Date : _____	Approver
	Name : _____ Date : _____